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Møde dato 

23. september 2024  

Mødested 

Personalerum 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.15 - 19.15 

Møde nr. 

 

Mødeleder  

 

Afbud til 

Anders Henriksen på 21 64 60 34, via AULA eller 

på anhe@kolding.dk 

Deltagere 

Medarbejderrepræsentanter: Jeanette Dupont Henriksen og Linda Nielsen 

Forældrevalgte: Maria Andresen, Thomas Schmolke, Bjarne Hindkjær Hansen, Jesper Stougård 

Baunbæk, Sune Stoklund Sørensen, Nicolaj Treumer Bøttcher, Sif Junker Andresen   

Ledelse: René Iversen og Anders Henriksen 

Elevrådsrepræsentanter: Mille og Jens Robert (6. klasse) 

Bemærkninger 

Mødeleder: Sune Stoklund Sørensen 

Afbud: Jesper Stougård Baunbæk, Bjarne Hindkjær Hansen 

 

— 

Dagsorden 

01.01 Godkendelse af dagsorden - kl. 17.15-17.17  

Kort præsentationsrunde - det er det første møde med elevrådsrepræsentanter  

01.02 Godkendelse af referat fra seneste møde – kl. 17.17-17.20 

Godkendt 

01.03 Orientering – kl. 17.20-17.35 

01.03.1 Forældre  

01.03.2 Elevrådet – der er lavet et årshjul for elevrådet, for at systematisere deres arbejde 

01.03.3 Personale – SFO – der arbejdes kreativt med temaet Efterår, hvor bl.a. den studerende skal lave 

et projekt med nogle elever fra SFO’en 

Klubben er i fuld gang med at gøre klar til Halloween – selvom der er god tid til, så er der mange 

småting der skal forberedes 

Skolen – afvikling af de tre verdensmålsdage. Det var nogle gode dage, og især 

sammensætningen på tværs af klassen (venskabsklasserne), var rigtig god. 

01.03.4 Ledelsen  

Der har været brugernævnsmøde. Omdrejningspunktet på mødet var bl.a. udsynet til Lillehammer 

og hvordan man er inspireret af Thomas Nordal  

Der har været afviklet forældremøder i stort set alle klasser. 

https://www.kolding.dk/
mailto:anhe@kolding.dk
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Side 2 

De tre nye medarbejdere og de nye medarbejdere i SFO/Klub er faldet rigtig godt til – ros til både 

de nye og de eksisterende medarbejder der yder en ekstra indsats 

Opstartsmøde med Aftenklubben – de er kommet rigtig godt i gang, og vi har haft en god drøftelse 

af, hvordan de ønsker at bruge rammerne, og hvordan vi i det daglige bruger rammerne i klubben.  

Travl opstart trods et forsøg på at gøre det knap så hektisk for både personale og elever. Det er 

taget til efterretning og vi forsøger at rette til i det kommende skoleår. Især de mindre elever har 

reageret på en travl hverdag.  

01.04 Konstituering af evt. formandskab – kl. 17.35-17.40 

I forlængelse af august-mødet en drøftelse af evt. valg af næstformand nu eller i løbet af 

skoleåret. 

Der er fortsat ingen der ønsker at stille op som næstformand. Punktet skydes til senere i 

indeværende skoleår (efter nytår).  

01.05 Visionsproces og valg af tema(er) til valgperioden – kl. 17.40-18.20 

Brainstorm og valg af temaer + evt. nedsættelse af udvalg/arbejdsgrupper. 

Forslag til temaer: 

- Dysleksi vers.2.0 – med et mere konkret fokus (netværksgrupper, indskolingen mm.). 

(1+1+1+) 

- Konflikthåndtering – Konflikter i skolen og hvordan vi bygger bro mellem skole og hjem for 

at understøtte arbejdet med konflikter (1+1+1+1+1+) 

- Skole-hjem-samarbejdet – hvordan skaber vi det gode skole-hjem-samarbejde med bl.a. 

Gensidighed og handling fremfor ord (1+) 

- Trivsel/relationer – hvad er skolens ansvar og hvad er forældrenes ansvar – det fælles 

ansvar. Hvordan tænker vi eksterne aktører ind eks. Foreningslivet.   

- Juniorklubben – kan de have en fast årlig tur, hvor de laver noget socialt? (Kan flyttes til 

Elevrådet – Børnemøde i klubben) (1+1+) 

- Optimering af princippet omhandlende mobiler / devices i klubben. Princippet skal 

revideres - Indhold, kontekst og miljø indtænkes.  

Hvordan lærer vi eleverne/børnene at have et fornuftigt forhold til teknologien og de 

forskellige devices – den digitale dannelse (skal vi have et fokus på de sociale medier 

også?) 

Skolen i samfundet – hvordan inddrager vi teknologi og devices i praksis? (1+1+1+) 

- Strategi for nye lærere og vikarer – hvordan kan vi klæde nye medarbejdere på til at lykkes 

bedst muligt, så det både giver værdi for den voksne og for eleverne. (Kan flyttes til ledelsen – 

punktet er under udarbejdelse) 

- Bevægelse i undervisningen – hvordan inddrager vi den i undervisningen? 

- Ligevægten i det fagfaglige og den almene dannelse – hvordan sikrer vi at der er ligevægt? 

- Overgange – hvordan skaber vi de bedst mulige overgange fra børnehave til skole og 

indskoling/mellemtrin til overbygningsskolen? (Der er opmærksomhed på dette punkt fra 

ledelsens side + møde med Christiansfeld Skole) 

 

De to forslag der har stemmelighed, gennemgås for bestyrelsen, da der er flere nye. Principperne 

gennemgås, så der er et overblik over, hvor vi er med teamet og hvad det kalder på. 

Det overordnede tema bliver således punktet med konflikthåndtering.  

01.06 Høringssvar omkring kommunal ferieplan for skoleåret 2025-26 (se bilag) – kl. 18.20-18.25 
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Side 3 

Kommentarer og input til høringssvar. 

Den udsendte ferieplan kalder ikke umiddelbart på nogle drøftelser.  

01.07 Høringssvar vedr. ny tildelingsmodel til SFO-området (se bilag) – kl. 18.25-18.30 

Godkendelse af fremsendt høringssvar udarbejdet i forlængelse af ekstraordinært møde d. 17/9. 

Høringssvaret er godkendt 

01.08 Input til dagsorden til fælles skolebestyrelsesmøde med Christiansfeld Skole – kl. 18.30-

18.40  

- Hvordan skaber vi den gode overgang fra Sjølund-Hejls Skole til Christiansfeld Skole – hvad 

er Chr.feld skoles opgave, og hvordan kan de optimere det tilbud/den proces de har på 

nuværende tidspunkt? Vi vil gerne undgå at eleverne bliver skilt fra alle vinde.   

01.09 Planlægning af ”Personalets dag” d. 4. oktober – kl. 18.40-18.45 

Bestyrelsen planlægger en anerkendelse af personalet den dag – formanden bestiller og sørger 

for at der er en der afleverer. Ledelsen gør ligeledes noget aktivt for personalet 

01.10 Morgenudfordring i SFO – kl. 18.45-18.55 

Opsamling fra drøftelse på seneste møde. 

Ledelsen giver en kort status. Tallet af elever der er her tidligt, og som ikke er tilmeldt SFO, er 

faldet væsentligt. Der er også lavet løsninger/aftaler med de forældre og elever der har et særligt 

behov.  

Der er fortsat medlemmer fra bestyrelsen, der synes at det er en udfordring, at der ikke er en 

løsning for de børn der falder ned i mellem to stole/kommer i klemme med morgenpasning.  

01.11 Evaluering af sommerfest – kl. 18.55-19.05 

Evaluering af indhold og form samt egenbetaling. 

- Det var rart at det var så uformelt – det kræver ikke så meget af forældrene, og det var en god 

måde at mødes på 

- Efter et par år med masser af aktiviteter, så var det rart at man bare kunne hygge og trække 

vejret 

- At aktiviteterne var så uformelle og ikke tidssatte var rart – man følte ikke at man skulle 

skynde sig videre til en anden aktivitet.  

01.12 Punkter til kommende møder – kl. 19.05-19.10 

- Teknologien i skolen og brug af devices – det nuværende princip 

- Punktet vedrørende egenbetaling til sommerfesten  

01.13 Evt. – kl. 19.10-19.15 

 

TASK-LISTEN fra sidste møde (revideres ved mødets afslutning): 

 

 


